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Martien van de Ven 

werd Nederlands 

Kampioen Cross M75 

bij de NK in Eersel 

 

 

 

 

 

Roland van Loon werd 

in Kootwijkerzand 

Nederlands Kampioen 

Oriëntatielopen bij de 

Mannen 
 

Dit waren in 2023 de vlaggendragers van Atletiek Oirschot: 
 

Dit jaarverslag wordt tijdens de jaarvergadering in print uitgereikt aan de leden en is tijdelijk te vinden op onze website 

(ALGEMENE INFO > Bestuur en Commissies > Bestuur) 

 

Foto’s: Toon Erven, Annemieke Hendriks, Luc Kenter, Hennie van Rijt, Kees Smetsers, René van de Ven, Nicky van Vroenhoven, 

Arie Wichman, Ad van Zelst e.a. 

Opmaak: Ad van Zelst  |  Druk- en bindwerk: FT-Print Oirschot  |  Oplage: 50  |  februari 2024 

      Roel           Nellie             Jason   Kees     Lotte             Dylan          
Dylan   

naam categorie podium waarvan  Kempische 
  plaatsen eerste Crosscompetitie 
Roel van de Ven  JPC/JPB 14  7 1e  
Martien van de Ven M70 8 5  

Nellie van Beers V65 8 5 

Jason Wichman JJD 8 2 

Kees Smetsers M75 7 1 3e  

Lotte van de Ven MPmini 5 

Roland van Loon  M45 2 1 

Dylan Wichman JJD 2 2 

 

Noor Denissen, Antoinet Hems, Ad van Zelst, Evert van Veldhuizen, Finn 

Denissen en René van de Ven haalden ieder 1 podiumplaats. 

 

 

We moesten afscheid 
nemen van... 
Op 3 maart overleed ons oud-lid Cees Verkooijen. 

Cees was vanaf de oprichting lid van onze club, 

een van de initiatiefnemers van de recreanten-

trainingen en heeft deze jarenlang begeleid. Ook na 

zijn verhuizing naar Haaren heeft hij zich nog lang 

als trainer verdienstelijk gemaakt. Cees was een 

vriendelijke man met een warm hart en van grote 

waarde voor onze club. 

 

De foto is gemaakt op 1 april 2007 toen we 20 

jaar recreantentrainingen vierden. Cees staat op 

de achterste rij, tweede van links (met snor). 
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 
 

Het bestuur van Atletiek Oirschot nodigt u uit voor de Algemene Ledenvergadering op 

 

Maandag 26 februari 2024, aanvang 20.00 uur in het clubhuis 

  

Jeugdleden t/m 15 jaar mogen zich laten vertegenwoordigen door een ouder. 

 

AGENDA 
 

1. Opening door de voorzitter 

2. Goedkeuring notulen ALV d.d. 27 februari 2023 

3. Jaarverslagen Bestuur & Commissies 2023 

4. Financieel verslag 2023 en begroting 2024 door de penningmeester 

5. Verslag kascontrolecommissie door Kees Smetsers, Ton van Liempt en Karin Verhagen 

6. Verkiezing kascontrolecommissie: Kees Smetsers is aftredend en Pieter Raijmakers is reserve 

7. Vaststellen contributie 2024 

Pauze  

8. Verkiezing bestuursleden 

Volgens rooster zijn Jac van Heerebeek en Cees van Eijk aftredend. Beiden stellen zich 

herkiesbaar. 

 

Graag wil het bestuur uitbreiden met één persoon, die in de toekomst eventueel de functie van 

voorzitter op zich wil nemen. Heb je interesse in een bestuursfunctie dan kun je dit kenbaar 

maken aan het bestuur.                      

Kandidaatstelling kan ook op voordacht van vijf leden; de kandidaatstelling moet schriftelijk  

gebeuren en door ten minste vijf leden worden ondertekend. We streven ernaar om uiterlijk één 

week van tevoren de kandidaten kenbaar te maken. 

    

9.   Mededelingen bestuur.  

10. Rondvraag / Sluiting  

  Vragen voor de rondvraag (voor zover mogelijk) graag vooraf indienen per e-mail aan   

bestuur@atletiekoirschot.nl. 

 

Streeftijd voor sluiting van de vergadering is 22.00 uur om daarna onder het genot van een hapje 

en een drankje nog gezellig na te praten.  

Leny de Croon, secretaris 

 

 

Kom naar de jaarvergadering en praat mee over  
het wel en wee van onze vereniging! 

 

Als je verhinderd bent, dan graag even afmelden bij info@atletiekoirschot.nl 

mailto:info@atletiekoirschot.nl
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Aanvang 19.30 uur in het clubhuis 

 

Aanwezig:  42 leden (zie presentielijst) en  

 3 bestuursleden 

Afmeldingen: 31 leden (zie absentielijst) 

 

 

1. Opening door de vicevoorzitter 

 

Om 19.30 uur opent Jac van Heerebeek (vicevoorzitter) 

de vergadering en heet allen van harte welkom. 

Hij bedankt de clubhuiscommissie die weer goed bezig 

is en ons van koffie, thee en iets lekkers voorzien. 

 

Vervolgens leest Jac een verklaring voor: 

 

In de uitnodiging voor deze ALV hebben jullie kunnen 

lezen dat Leny de Croon en Hennie van Rijt op  

8 februari zijn afgetreden als bestuurslid. Dit is geen 

foutje, maar een bewuste keuze.   

Sinds augustus 2016 zitten Leny en Hennie in het 

bestuur en volgens de statuten zijn zij dit jaar niet meer 

herkiesbaar, omdat zij tussentijds al tweemaal herkozen 

zijn. Zij willen echter graag nog een termijn doorgaan 

met hun inzet voor het bestuur van onze vereniging. Dit 

is alleen mogelijk door opnieuw gekozen (dus niet 

herkozen) te worden, na afgetreden te zijn. Om die 

reden hebben zij hun bestuursfunctie op 8 februari j.l. 

neergelegd en bestaat het bestuur nu uit 3 personen. 

 

Voordat we verder gaan met de ALV wil ik eerst 

agendapunt 8, verkiezing bestuursleden behandelen. 

Leden die graag het bestuur willen komen versterken 

kunnen zich ofwel kandidaat stellen door ondersteuning 

van 5 andere leden, ofwel op voordracht van het zittende 

bestuur. De ALV, jullie dus, beslissen uiteindelijk door 

middel van stemming over het wel of niet verkiezen van 

het lid als bestuurslid.  

Het bestuur wil, onder meer gelet op het voorgaande, 

Leny en Hennie voordragen als nieuwe bestuursleden. 

Als jullie hiermee akkoord gaan nemen zij opnieuw 

zitting in het bestuur.  

Hierbij nog een opmerking vooraf. De voorzitter dient in 

functie te worden gekozen. Hennie heeft aangegeven 

zich graag hiervoor opnieuw beschikbaar te stellen.  

 

Wij stellen als bestuur dan ook voor om Leny te 

verkiezen als bestuurslid en Hennie te verkiezen als 

bestuurslid in de functie van voorzitter. 

 

Leny de Croon en Hennie van Rijt worden bij acclamatie 

gekozen en nemen plaats achter de bestuurstafel. 

 

Vervolgens gaat Jac verder met de voordracht van 

Miranda Kemps. Zij is enkele maanden geleden 

benaderd door het bestuur om ook zitting te nemen in  

 

 

 

 

 

 

 

het bestuur. Miranda heeft enkele vergaderingen 

bijgewoond en wil het wel gaan proberen. Ook Miranda 

wordt bij acclamatie gekozen.  

 

Nellie van Beers vraagt of het geen probleem is dat er 6 

bestuursleden zijn, een even aantal. Jac beantwoordt 

haar vraag met de opmerking dat wij in de loop van het 

jaar nog een kandidaat willen aantrekken, zodat we weer 

een 7-tallig bestuur hebben. 

 

Vervolgens neemt Hennie het woord en gaan we weer 

over tot de normale agenda. Hij benoemt de leden die in 

2022 25 jaar lid zijn van onze vereniging: Thea de Jong, 

Johan der Kinderen en Irene van Gestel.  

 

Ook de vlaggendragers van Atletiek Oirschot worden 

benoemd: Roel van de Ven, Tom Blankers, Kees 

Smetsers, Roland van Loon, René van de Ven en 

Dylan Wichman. Zij leverden in 2022 bijzondere 

prestaties en stonden vaak op het podium. 

 

Helaas moesten wij in november 2022 afscheid nemen 

van Jan Joosen. Jan was na enkele jaren afwezigheid 

in april weer begonnen met de loopcursus en daarna 

aangesloten bij groep 1. Tijdens een vakantie in 

Jordanië overleed Jan plotseling. 

 

 

2. Goedkeuring notulen ALV 2021 d.d. 7 maart 2022 

 

Adrie Louwers vraagt hoe het nu staat met een 

hekwerk rondom het veld. Na gesprekken met Heras 

was het duidelijk dat dit niet veel zal afdoen aan 

konijnen, want die kruipen onder het hekwerk door. Dan 

zou het hekwerk een halve meter de grond in moeten en 

het hele terrein moeten worden afgezet. Daarom hebben 

wij besloten om een simpele afrastering rond het veld te 

plaatsen, met art. 461 borden, zodat er geen 

onbevoegden op ons terrein komen.  

 

 

3. Jaarverslagen bestuur en commissies 

 

De jaarverslagen worden door Hennie een voor een 

benoemd en als er vragen of opmerkingen zijn kan men 

die stellen. 

 

 

 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING OP 27 FEBRUARI 2023 
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Pag. 17 Accommodatie Commissie.  

Pieter Raijmakers heeft de taak van Martien van 

Geenen overgenomen. Er is een kleine verandering 

doorgevoerd, voortaan gaat het klusteam één keer per 

maand aan het werk op het veld; dat is nu a.s. vrijdag 3 

maart. 

 

Pag. 20 Sponsoring.  

Pieter Smits vraagt zich af of er sponsoring moet zijn 

voor de Heidetrail. De kosten hiervan zijn erg laag.  

Rob Ruijten: We zijn in gesprek met een sponsor voor 

hoofdsponsoring, maar sponsors vinden het in deze tijd 

lastig om geld hiervoor beschikbaar te stellen. We zien 

wel wat het wordt. 

 

Ad van Zelst merkt hierbij op dat er behalve sponsoren 

ook adverteerders zijn en die betalen 70 euro per jaar 

voor een vermelding op de website. Het zijn geen grote 

bedragen maar elke euro is meegenomen, o.a. voor het 

op peil houden van de website. 

 

 

 

Pag. 23 Statistieken.  

René van de Ven mist het aantal deelnemers bij de 

oriëntatieloop. Dit is een foutje, het waren er volgens Ad 

van Zelst rond de 220 in totaal. 

 

 

4. Financieel verslag 2022 en begroting 2023 

 

Cees van Eijk presenteert de jaarcijfers van 2022 en 

geeft waar nodig enige uitleg. 

 

Inkomsten 

Rob Ruijten vraagt of de subsidie afhankelijk is van het 

vermogen van de vereniging. Cees: Nee, er zijn wel 

plannen in die richting geweest, maar het is nooit 

ingevoerd.  

 

Cees van de Schoot merkt op dat de opbrengst van de 

trainingen en loopcursus naar Stichting Atletiekbelangen 

ging, maar nu niet meer. Cees van Eijk zegt dat het niet 

uitmaakt wie het geld op de bankrekening heeft. Er 

wordt elk jaar gereserveerd voor de accommodatie. 

 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING OP 27 FEBRUARI 2023  

 

Ons actieve bestuur: Johan, Leny, Jac, Hennie, Cees. 
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Pieter Smits vraagt of de post diverse opbrengsten 

(€6081,74) in het overzicht over 2023 meer 

gespecificeerd kan worden. In deze opbrengsten zitten 

o.a. Grote Club Actie, Groene Woud Lente Trail, 

Rabobank Clubsupport en waterpost marathon 

Eindhoven. Cees zal dit voor volgend jaar doen. 

 

Uitgaven 

Energie: Piet van Oirschot vraagt of het misschien 

interessant is voor onze club om zonnepanelen te 

plaatsen. Cees: Wij zullen bekijken wat de 

mogelijkheden zijn. 

 

Kosten website: Jan Kemps vraagt zich af waarom deze 

zo hoog zijn. Ad van Zelst reageert hierop. Onze 

website wordt binnenkort niet meer ondersteund dus er 

moet een nieuwe website gebouwd worden en dat is niet 

goedkoop. We zijn al overgestapt naar een andere 

provider, maar onze website is niet toekomstbestendig. 

Ad gaat binnenkort met het bestuur en met Lennard van 

de Laar praten.  

 

Vraag van Ad: Er zit een groot archief in de website. 

Sommige onderdelen willen we in de toekomst maar 

enkele jaren bewaren en gaan dan naar het archief (bijv. 

foto’s). Wat vinden jullie hiervan? 

Annemieke Hendriks: Als het goed wordt 

gecommuniceerd houden de mensen er wel rekening 

mee.  

 

Ad zegt dat wij misschien de licentie van de website 

kunnen doorverkopen aan andere verenigingen. Martien 

van Geenen voelt hier weinig voor en Pieter Smits 

vraagt of wij geen licentie van iemand anders kunnen 

kopen. Reactie van Ad: de Atletiekunie heeft helaas 

geen algemene website, die wij kunnen gebruiken.  

Rob Ruijten vraagt aan Ad of hij een back-up heeft. Wat 

als jij plotseling wegvalt.  

Reactie: Laten we hopen dat dat nog even duurt en dat 

voor die tijd iemand het heeft overgenomen.  

Bovendien is hij bezig om uitgebreide handleidingen te 

maken voor de website en de nieuwsbrieven. 

Ook zal hij met het bouwen van de nieuwe website er 

goed op letten dat de inhoud gemakkelijk kan worden 

ingevoerd.  

 

Verder zijn er geen vragen meer. 

 

 

5. Verslag kascontrolecommissie 

 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Wim de 

Croon, Kees Smetsers en Ton van Liempt heeft de 

administratie gecontroleerd. Namens de commissie zegt 

Wim dat de administratie prima in orde is en stelt 

daarom voor décharge te verlenen voor de 

penningmeester en het bestuur. De ALV stemt hiermee 

in met applaus. 

 

 

6. Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie. 

 

Wim de Croon is aftredend. Kees Smetsers en Ton van 

Liempt blijven in de commissie en Karin Verhagen (was 

reserve) komt in de commissie. Pieter Raijmakers 

meldt zich aan als reserve lid. Dit wordt gevolgd door 

een applaus van de leden. 

 

 

7. Vaststellen contributie 2023 

 

Vorig jaar is tijdens de ALV besloten dat we jaarlijks de 

contributie willen laten meestijgen met de indexering. 

Hiervoor hanteren we dit jaar de indexering van de 

Atletiekunie; de bijdrage Atletiekunie en de contributie 

voor de club worden verhoogd met 1,3%.  

Het contributievoorstel 2023 wordt aangenomen door de 

leden. 

 

 

8. Verkiezing bestuursleden 

 

Dit agendapunt is aan het begin van de vergadering al 

behandeld. 

 

 

9. Mededelingen bestuur 

 

Allereerst de verkiezing vrijwilliger van het jaar. Hennie 

geeft het woord aan Hans Hoogmoet. 

 

Vrijwilliger van het jaar 

Het comité bestaat uit de laatste 3 vrijwilligers van het 

jaar en dat zijn Ingrid van der Schoot, Leny de Croon 

en Hans. De keuze voor dit jaar was snel gemaakt. Vorig 

jaar was het een bestuurslid en ook dit jaar hebben wij 

gekozen voor een bestuurslid en wel voor Hennie van 

Rijt. 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING OP 27 FEBRUARI 2023  
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Hennie is lid van onze club sinds 1 oktober 1990, 

bestuurslid sinds augustus 2016 en voorzitter sinds 

februari 2019. Hij heeft zich ingezet als recreantentrainer 

en vrijwilliger en is samen met Jac van Heerebeek  

initiatiefnemer van de Kapellekestrail. Ook heeft hij met 

succes de trainingsgroep voor ouderen opgestart, die in 

april 2022 is begonnen en een aantal nieuwe leden heeft 

opgeleverd. Tegenwoordig geeft hij op woensdag-

morgen training aan de deelnemers van de 

Plataangroep en de groep voor ouderen.  

 

Hennie krijgt van Hans een mooie bos bloemen 

aangereikt en van de leden een welverdiend applaus als 

vrijwilliger van het jaar. 

 

- - - 

 

Hennie vervolgt de vergadering met enkele 

mededelingen. 

 

Het bestuur en de Werkgroep Accommodatieplan (René 

van de Ven, Martien van de Ven, Jac van Heerebeek, 

Cees van Eijk en Hennie van Rijt) zijn met de 

gemeente in gesprek om tot een verbetering van onze 

baan te komen. Binnenkort zal er een gesprek zijn met 

de 2 wethouders (Corine van Overdijk en Ad van 

Beek). We krijgen altijd te horen wat niet mogelijk is en 

nu hebben wij de vraag gesteld wat wel mogelijk is. We 

willen een veilige accommodatie voor al onze leden. 

 

Op 3 juni is er een run-archery in Berkel-Enschot, dit 

staat nog niet op de agenda. Tonny van Kuringen zal 

Ad van Zelst de informatie sturen. 

 

Op zaterdag 10 juni gaan we met Atletiek Oirschot naar 

Westerlo. Die dag organiseren wij samen met de 

atletiekvereniging van Westerlo een estafette van 

Oirschot naar Westerlo (ong. 60 km.). Ook is er die dag 

een loop en wandeling van 10 km. in Westerlo. Een 

kleine werkgroep is hier al mee bezig. 

 

 

10. Beleidsplan 2023-2027 

 

In overeenstemming met de statuten moet de vereniging 

een beleidsplan hebben. Het afgelopen jaar heeft het 

bestuur gekeken naar het oude beleidsplan en dit waar 

nodig aangepast. Tijdens het Intern Commissieoverleg is 

het concept gepresenteerd en besproken. Er is nog 

e.e.a. aangepast en nu ligt het beleidsplan ter 

goedkeuring voor aan de leden. Slechts enkele leden 

hebben het concept gelezen.  

 

Hennie laat weten dat er op 6 februari een gesprek is 

geweest met de jeugdtrainers om een oplossing te 

vinden om de jeugd te stimuleren om aan wedstrijden 

mee te doen. Eind maart, begin april is er een 

informatieavond voor de ouders van de jeugdleden en 

zal e.e.a. worden besproken. 

 

Verder zijn er geen vragen. Het beleidsplan 2023-2027 

wordt bij acclamatie goedgekeurd. 

 

 

11. Rondvraag en sluiting 

 

Ad van Zelst: Bij de vereniging zijn meerdere app-

groepjes actief. Hij vindt het een taak van het bestuur 

om deze groepjes te coördineren. 

Het aantal leden is na corona teruggelopen, vooral bij de 

jeugd. Het is een taak van iedereen om nieuwe leden te 

werven, reclame te maken voor onze club. Ad 

constateert dat er veel deelnemers zijn aan bijv. de 

marathon Eindhoven, die geen lid van onze vereniging 

zijn. Wij zouden moeten proberen om die over de streep 

te trekken, maar hij weet ook niet hoe dat moet lukken. 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING OP 27 FEBRUARI 2023  

 

Hennie heeft zich in meer dan 30 jaar lidmaatschap volop 
dienstbaar gemaakt 



 
 

A T L E T I E K V E R E N I G I N G    O I R S C H O T   -   J A A R V E R S L A G    2 0 2 3 
- 8 - 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Martien van de Ven laat weten dat het NK Cross 2024* 

en 2025 wordt gehouden in Eersel bij het E3-strand. Dit 

is een mooie gelegenheid voor onze leden om hieraan 

mee te doen. 

Martien merkt op dat wij aan de poort een bord hebben 

met de tekst Rookvrije generatie. Daar zou wat hem 

betreft alcohol- en rookvrij moeten staan. Alcohol en 

sport gaan niet samen. 

De aanwezigen reageren laconiek. Wij zijn geen 

topsporters, maar recreanten en bij onze club wordt op 

enkele uitzonderingen na, nooit alcohol geschonken en 

zeker niet bij jeugdactiviteiten. 

 

Piet van Oirschot vraagt of op zondag 16 april, als de 

Groene Woud Lentetrail is, er geen recreantentrainingen 

zijn. Bij de Heidetrail gaan de trainingen ook niet door.  

 

Nellie van Beers merkt op dat de GWLT niet goedkoop 

is en de mensen kunnen er zelf voor kiezen om naar de 

GWLT te gaan of naar een training. Hennie zegt dat wij 

de GWLT wel gaan promoten, maar dat we de trainingen 

vooralsnog laten doorgaan. Bovendien start die dag de 

loopcursus. 

 

Pieter Smits zegt dat het gisteren erg druk was in het 

clubhuis en hij vraagt zich af of er niet een rij extra tafels 

neergezet kan worden. Nu staan de tafels dubbel. 

 

Désirée Vasen vraagt of wij de ouders kunnen 

verplichten mee te helpen tijdens wedstrijden of andere 

activiteiten. Eigenlijk is dit nu al een regel, maar er staat 

geen sanctie tegenover. Dit lijkt ons een punt voor de 

informatieavond. 

 

Martien van de Ven Binnenkort start er een jurycursus 

in Best, op dit moment is er één belangstellende. 

Het zou fijn zijn als er meer mensen de jurycursus gaan 

doen. 

 

Om 21:20 uur wordt de vergadering gesloten. 

 

 

Leny de Croon, secretaris 

 

 

*Het NK Cross 2024 is gehouden op 16 december 2023 

 

 
.  
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Clubkampioenschappen Meerkamp in september: iedereen prijs! 
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In 2023 begon het bestuur in de volgende samenstelling: 

Hennie van Rijt (voorzitter),  

Jac van Heerebeek (vicevoorzitter),  

Leny de Croon (secretaris),  

Cees van Eijk (penningmeester) 

Johan der Kinderen (lid)  

 

 

Tijdens de jaarvergadering op 27 februari is Miranda 

Kemps bij acclamatie gekozen. Zij is lid en 

ondersteunend secretaris.  

 

Op 5 juni is de oprichtingsakte Stichting Triathlon Het 

Groene Woud ondertekend door Alexander Schiebroek 

(EOZC), penningmeester, Peter van Heesch (De 

Pedaleur), secretaris, en Hennie van Rijt (Atletiek 

Oirschot), voorzitter. Afgesproken is dat er jaarlijks 

gerouleerd wordt. 

 

Op 10 juni zijn we in het kader van 100 jaar Jumelage 

Westerlo met een groep lopers en wandelaars naar 

Westerlo geweest. We waren uitgenodigd door Gilde Sint 

Sebastiaan. 

Een groep hardlopers van Atletiek Oirschot heeft in 

estafettevorm 71 km. hardgelopen van Oirschot naar 

Westerlo en een groep recreanten en wandelaars gingen 

met de auto naar Westerlo om daar 10 km te hardlopen, 

of te wandelen. Om 12.30 kwamen de estafettelopers 

aan en zij zijn enthousiast onthaald door de lopers en 

wandelaars. Het was een warme dag en het was zwaar. 

’s Middags was het officiële deel, we werden zeer gastvrij 

ontvangen en genoten in het park van het kasteel-

raadhuis van de vele hapjes en drankjes.  

 

Op 17 september hebben wij de familie Veldhuizen 

ontvangen. Enkele weken daarvoor kreeg Atletiek 

Oirschot van de familie Veldhuizen de prijzenkast en 

plakboeken van de Oirschotse hardlooplegende Fons 

Veldhuizen. Fons was van 1954 tot 1967 een van de 

beste hardlopers van Nederland. De medailles en bekers 

waren gepoetst en nu was de familie Veldhuizen 

uitgenodigd om het resultaat te bekijken. Zijn vrouw 

Gonnie, de kinderen Judith, Bas en Suzanne met 

partners en enkele van hun kinderen waren daarbij. Ook 

aanwezig was de wethouder van sportzaken van 

Oirschot, Corine van Overdijk 

 

Op 6 oktober 2022 hadden we een gesprek met 

wethouder Ad van Beek en Daniëlle Geubbels over onze 

accommodatie (In 2023 ging Daniëlle Geubbels weg bij 

de Gemeente). 

 

Op maandag 6 juni hadden we een gesprek met Corine 

van Overdijk, wethouder sociale leefomgeving en 

economie (hier valt sport ook onder) en Marloes Margry, 

beleidsadviseur sociale leefomgeving, gezondheid en 

sport.  

Er zijn een aantal punten besproken en de wethouder 

beloofde dat binnen korte tijd Lukasz van der Aa en Rob 

Braspenning met Atletiek Oirschot zouden komen praten. 

Lukasz van der Aa is coördinator buurtcoaches en Rob 

Braspenning is adviseur en ondersteunt de gemeente bij 

vraagstukken over de organisatie en uitvoering rondom 

beheer, inrichting en gebruik van de openbare ruimte. 

 

Op 24 oktober was er eindelijk weer een gesprek met de 

gemeente, met Lukasz van der Aa. 

Lukasz laat ons weten dat de Gemeente een bedrag van 

€342.000 heeft gereserveerd voor de club voor 

achterstallig onderhoud. Binnen dit bedrag past de 

aanschaf van het bochtsegment en de kunststof 

aanloopstroken. Het resterend bedrag kan gebruikt 

worden voor onvoorziene uitgaven en evt. plaatsing van 

een clubgebouw op een legaal, al aanwezig, bouwvlak. 

 

We hebben dit jaar weer meegedaan aan de Rabo Club 

Support actie. De opbrengst was € 1176,16.  

 

De jeugd heeft zich ingezet voor de Grote Clubactie. Dit 

leverde de club een nettobedrag op van € 805,10. Een 

prachtig resultaat, met dank aan onze jeugdleden. Dit 

bedrag wordt besteed aan jeugdactiviteiten. 

 

Tot slot bedanken wij iedereen die zich op een of andere 

manier voor onze vereniging heeft ingezet. Niet alleen 

onze enthousiaste commissieleden en trainers, maar ook 

de vele vrijwilligers en de mensen achter de schermen 

die ons het hele jaar door helpen waar nodig is.  

 

 

Leny de Croon, secretaris  

februari 2024. 

 

 

  

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  
 
 
 
 

BESTUUR  
Leny de Croon                                                             
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LEDENADMINISTRATIE  
Hans Hoogmoet 
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Ledenverloop Jeugd 2023
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Ledenverloop Wandelaars 2023
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Ledenverloop afgelopen jaren

Het ledenaantal van Atletiek Oirschot is het afgelopen 

jaar, in tegenstelling tot de 3 voorgaande jaren, iets 

gegroeid. We hadden aan het eind 4 leden meer dan 

aan het begin van 2023.  

 

Het relatief grote aantal nieuwe leden in oktober komt 

voornamelijk door de instroom van de cursisten. 

 

 

 

 

 

Bij de jeugd is de terugloop van het aantal leden vorig 

jaar niet zo fors als in 2022. Eind december toch nog 6 

leden minder dan begin 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bij de wandelgroep is het ledenaantal al jarenlang 

redelijk stabiel. In het begin van 2023 een paar leden 

erbij, daarna een paar leden minder en tenslotte een 

stabiele periode 

 

 

 

 

 

 

 

De ledengroei vanaf 2012 is in 2020 tot stilstand 

gekomen, in 2021 en 2022 gedaald maar afgelopen jaar 

weer licht gegroeid. 

 

Opzegging of wijziging van het lidmaatschap gaat via 

een mail naar de ledenadministratie en moet uiterlijk 31 

december plaatsvinden. Afmelden ná deze datum 

impliceert dat de Atletiekunie onze club belast met 

kosten. We belasten deze kosten direct door naar het lid. 

 

  

Graag wijzigingen van adres, telefoonnummer, bankrekeningnummer en/of email, 

doorgeven aan de ledenadministratie (Hans Hoogmoet ledenadministratie@atletiekoirschot.nl) 

zodat we altijd over de juiste gegevens beschikken. 

 
 

 

mailto:ledenadministratie@atletiekoirschot.nl
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VoltaClub: 

 

Eind 2023 hebben we een nieuw systeem voor de 

ledenadministratie in gebruik genomen: VoltaClub. 

Het oude systeem was een Excel toepassing 

waarin we ons ledenbestand bijhielden met weinig 

functionaliteit. Daarnaast moesten nieuwe leden 

ook nogmaals in het systeem van de Atletiekunie 

opgevoerd worden; dubbel werk! Ook hadden we 

nog een apart systeem om de contributie te innen 

via incasso. 

 

VoltaClub is een geïntegreerd systeem wat geheel 

kosteloos door de Atletiekunie beschikbaar is 

gesteld. Nadat Leny de Croon een balletje had 

opgeworpen of dit iets zou kunnen zijn voor onze 

vereniging, kregen we een digitale kennismaking 

met het systeem en was iedereen al snel 

enthousiast. We hebben VoltaClub enkele 

maanden getest om te bepalen of onze “werkwijze” 

past in het nieuwe systeem. Dat leverde nauwelijks 

problemen op en na overleg met het bestuur 

hebben we het in december operationeel in 

gebruik genomen. 
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LEDENADMINISTRATIE (vervolg) 
 

Lidmaatschappen zijn aangemaakt met de bijbehorende 

contributiebedragen, alle leden met de bijbehorende 

informatie zijn in VoltaClub ingevoerd, tabellen zijn 

gevuld, vaak gebruikte mails die automatisch worden 

verstuurd zijn gedefinieerd, autorisaties zijn bepaald, 

benodigde downloads zijn gemaakt, incasso is ingesteld, 

handleiding is geschreven, etc. etc. 

 

We gaan vanaf maart a.s. ook facturen verzenden zodat 

leden zien waarvoor en hoeveel contributie ze moeten 

betalen. Na het versturen van de facturen volgt de 

incasso om de contributie te innen.  

 

We gaan er, op het moment van schrijven van dit 

jaarverslag, vanuit dat in februari het inschrijfformulier 

voor nieuwe leden op de website operationeel is. Nieuwe 

leden vullen het formulier in en zijn daarna automatisch 

bekend in VoltaClub, met alle benodigde informatie. De 

ledenadministrateur hoeft slechts het juiste lidmaatschap 

te koppelen, de info te controleren en het nieuwe lid “vrij 

te geven”. Kortom een gebruikersvriendelijk nieuw 

systeem met veel functionaliteit waarmee we vele jaren 

vooruit kunnen. 

 

 

Onder leiding van Johan 

en Adrie trekken de 

deelnemers van de 

hardloopcursus het 

Kemmerbos in.  

 

De hardloopcursus 

leverde ons dit jaar 13 

nieuwe leden op! 
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TECHNISCHE COMMISSIE (TC)  
René van de Ven 

 

Samenstelling commissie 

René van de Ven (vz), Martien van de Ven, Jac van 

Heerebeek (bestuursafgevaardigde). 

 

Vacature 

Er blijft onverminderd een vacante positie binnen de 

TC na het vertrek van Ton van Liempt in 2019.  

 

Wedstrijden 
Algemeen 

De wedstrijden van onze vereniging worden 

georganiseerd door ofwel de WOC ofwel de TC. 

Onderling vindt afstemming plaats over wie bij welke 

wedstrijden de organisatie draagt en wie 

ondersteunende taken uitvoert. 

 

Indoor 18 maart 2023 

Doordat er wegens corona veel (indoor)wedstrijden 

geen doorgang vonden dachten we als TC in 2022: 

laten we het dan maar zelf doen. Zodoende 

organiseerden we voor het eerst in onze clubhistorie 

een indoorwedstrijd. In 2023 deden we dat opnieuw, dit 

keer in samenwerking met GM uit Best. De wedstrijd 

zelf was zeer geslaagd, met talloze club- en 

persoonlijke records. Kartrekker van de indoor is René 

van de Ven. 

 

Clubkampioenschappen Cross 

De Clubkampioenschappen Cross vonden plaats op 

zondag 9 maart 2023. De wedstrijd verliep prima, maar 

het deelnemersaantal viel nog altijd tegen zoals we 

“post-corona” met veel activiteiten en wedstrijden zien 

in de gehele regio. Er waren 15 deelnemers bij de 

jeugd, 36 bij de volwassenen.  

 

Open avondwedstrijden baan 

De avondwedstrijden baan zijn bedoeld voor alle leden 

om wedstrijdervaring op te doen en om de gelegenheid 

te bieden CR’s en PR’s te vestigen en verbeteren. De 

wedstrijden zijn in principe ‘open’, zodat ook leden van 

andere verenigingen en zelfs niet-leden kunnen 

deelnemen.  

 

Dit jaar zijn net als in 2022 zowel wedstrijden op 

technische nummers georganiseerd (organisatie van 

deze wedstrijden ligt bij René van de Ven) als een 

aantal avondwedstrijden met loopnummers op het 

programma (organisatie van deze wedstrijden ligt bij 

Martien van de Ven). 

 

 

Clubkampioenschappen Meerkamp 2023 

Ook de Clubkampioenschappen Meerkamp zijn in 

beginsel open voor deelnemers van buiten de 

vereniging, maar die waren er dit jaar niet. Gelukkig viel 

het weer (na het noodweer in 2022) dit jaar niet tegen 

en verliep de wedstrijd prima. De CK Meerkamp worden 

gehouden op de 2e (of soms 3e) zondag in september. 

De organisatie wordt binnen de TC gedragen door René 

van de Ven, ondersteund door Annemieke Hendriks en 

tot dit jaar Ingrid van der Schoot. Op zondag 17 

september 2023 werden de volgende clubkampioenen 

gekroond: 

 

Pupillen:  MPC Anna Vijlbrief 

  JPC Roel van de Ven 

  JPB Emin Murzabekov 

  MPA Nienke Vasen 

  JPA Jason Wichman 

 

Junioren: MJD Imke van Veen 

  JJD  Aaron van der Sloot 

  MJC  Laticha van der Sloot 

  JJC  Dylan Wichman 

  MJB  Alissa van der Sloot 

 

Senioren:  Msen  Matthijs van den Heuvel 

 

Masters:  M35  René van de Ven 

  M65  Rinus van Sraten 

  M75  Martien van de Ven  

 

Oriëntatieloop  

De oriëntatieloop kon niet worden ingepland in 2023 

door diverse omstandigheden zoals broedseizoenen en 

bijbehorende vergunning-problematiek. In 2024 staat 

deze weer op de agenda (6 april 2024). Roland van 

Loon verzorgt opnieuw de organisatie.  

 

 

Overige activiteiten 
Informatieavond ouders jeugdleden 

In 2024 wordt deze weer georganiseerd voor alle ouders 

van (nieuwe) jeugdleden, doorgaans bij het wisselen van 

het indoor- naar het outdoor seizoen (maart-april). 
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TECHNISCHE COMMISSIE (vervolg) 

Trainingen 
Looptrainingen Senioren / Masters baan 

De looptrainingen van de senioren en masters vinden 

plaats op dinsdagavond onder leiding van Martien van 

de Ven. De focus is wat verschoven richting interval en 

progressie boeken op afstanden tot (maximaal) 10 km.  

 

Technische trainingen Senioren / Masters baan 

Er zijn sinds 2020 geen specifieke aparte technische 

trainingen meer voor senioren en masters. Alle leden, 

ook als je het gewoon eens een keertje willen proberen 

of een keer wilt oefenen voor een baanwedstrijd of de 

clubkampioenschappen, zijn van harte welkom. Zij 

kunnen dit melden bij René van de Ven. Er wordt dan 

een training ingepland. 

 

Cross trainingen 

Martien van de Ven verzorgt met regelmaat cross 

trainingen voor geïnteresseerde volwassenen. Een en 

ander is afhankelijk van de wedstrijden binnen het 

Kempische Crosscircuit. Voor de jeugd is er geen 

aparte cross training, hiervoor is te weinig animo en 

zijn helaas niet voldoende trainers beschikbaar.  

 

Technische trainingen Jeugd 

De trainingen van de jeugd vonden in 2023 plaats op 

dinsdag- en donderdagavond in de zomer en op 

maandag- en donderdagavond in de maanden oktober 

t/m december. De trainingen werden gegeven door 

René van de Ven, Annemiek van Luijtelaar, Arie 

Wichman, Matthijs van den Heuvel en Stijn van Beers 

(tot september 2023). Zij werden ondersteund door 

assistent-trainers Bart Noyen en Niels Paridaans 

(vanaf oktober 2023). Helaas ook dit jaar geen 

‘verbeteringen’ te melden in het aantal jeugdtrainers.  

 

Train de Trainer 

In 2018 is begonnen met (bij)scholing aan de 

jeugdtrainers door René, het zogenaamde “project 

Train de Trainer” (TdT). In 2020 is dit wegens corona 

stil komen te liggen en het is helaas nog niet gelukt om 

nieuwe bijeenkomsten te organiseren. De TC betreurt 

dit, maar ziet ook dat hiervoor veel inzet en tijd 

gevraagd wordt van toch al (over)belaste leden en er 

door het grote verloop onder (jeugd)trainers helaas 

weinig rendement voor terugkomt.  

 

Zaaltraining in de winterperiode 

In de periode tussen het verzetten van de klok 

(grofweg november-maart) wordt door de jeugd in de 

gymzaal van basisschool De Linde getraind. Bij de 

jeugdtrainingen komen zo veel mogelijk alle 

onderdelen om de beurt aan bod. Wegens het 

toegenomen aantal jeugdleden in de jaren 2019-2021 

werd toen slechts één zaaltraining aangeboden, 

gecombineerd met één looptraining per week. In de 

maanden januari-maart 2022 (einde winterseizoen 21-

22) gold het voorgaande nog. Bij aanvang van het 

winterseizoen 22-23 (oktober 2022) is weer 

overgeschakeld naar twee binnentrainingen voor alle 

jeugd. Bij de senioren en masters werden voorheen 

altijd diverse kracht-, cardio- en coördinatieoefeningen 

gedaan voor zowel lopers als baanatleten ter 

voorbereiding op het zomerseizoen. Wegens een 

tekort aan trainers en interesse is een krachttraining dit 

jaar niet ingepland. 

 

Accommodatie 

Elk jaar moet er flink wat onderhoud plaatsvinden aan 

de accommodatie. Sinds 2017 wordt dit gecoördineerd 

door de destijds nieuwgevormde Accommodatie 

Commissie. De TC beperkt zich tot advisering voor wat 

betreft technische onderdelen of zaken die verband 

houden hiermee, zoals opslag en beheer van de 

materialen en scheiding tussen wedstrijd- en 

trainingsmateriaal.  

 

Voor wat betreft de (technische) materialen zijn René 

van de Ven en Bart Noyen contactpersoon. De TC 

hoopt dat alle leden zich blijven inzetten voor het op 

peil houden en waar mogelijk verbeteren van onze 

huidige accommodatie. Wij als atletiekvereniging 

hebben de maatschappelijke verantwoordelijkheid om 

te zorgen voor een goede en veilige accommodatie 

voor alle inwoners van de gemeente Oirschot. De TC 

blijft samen met alle leden onverminderd streven naar 

een volwaardige atletiek accommodatie! 

 

 

Namens de Technische Commissie, 

 

René van de Ven 
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Coördinator: Pieter Raijmakers  

De coördinator is de contactpersoon binnen de 

commissie richting het bestuur. 

Johan der Kinderen is bestuursafgevaardigde en 

adviseert het bestuur ten aanzien van grotere 

voorzieningen, inrichting terrein, gewenste 

materialen, veldonderhoud door het groenbedrijf, 

materialenhok en indeling daarvan. Hij bedient zich 

van deskundigen binnen de vereniging en het 

klusteam. 

 

Materiaalopslag: Bart Noyen, Jan Kemps en Theo 

Neggers 

 

Technische materialen en beheer: Bart Noyen. Hij 

overlegt hierover met René van de Ven die geen deel 

uitmaakt van de commissie. 

 

Terreinonderhoud en het onderhoud van de 

atletiekvoorzieningen: Johan der Kinderen, Toon de 

Croon en Theo Neggers.  

 

Bouwkundig en technisch onderhoud van het 

clubhuis en het materialenhok:  

Toon Erven en Danny van Overdijk (op afroep).   

 

Schoonmaakwerkzaamheden: Klusteam 

In 2023 zijn de leden van het Klusteam iedere 1e 

vrijdagochtend van de maand bij elkaar gekomen. De 

voorkomende klussen werden hierbij uitgevoerd, 

zoals het periodiek onderhouden van het terrein, 

onderhoud en schilderen attributen, onderhoud en 

schilderen clubgebouw en materialenhok, etc. Er is 

gewerkt volgens een klus/onderhoudsschema zoals 

besproken en uitgelegd tijdens de jaarvergadering in 

2023. Dit is goed bevallen. We gaan hiermee door in 

2024. 

 

Buiten de voorkomende en terugkerende klussen 

willen we in 2024 o.a. de veiligheid in en rond het 

clubgebouw verbeteren. De vluchtdeuren van het 

clubgebouw krijgen een panieksluiting en er worden 

voorzieningen aangebracht om vluchtwegen vrij te 

houden. 

 

Het klusteam telt op dit moment 22 leden.  

 

Pieter Raijmakers 
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ACCOMMODATIECOMMISSIE (AC)  
Pieter Raijmakers 

We kregen de prijzenkast van de Oirschotse 

hardlooplegende Fons Veldhuizen. Die werd weer 

mooi opgeknapt. 

 

  

Bij de koffie zijn er appelflappen! 
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WEDSTRIJDORGANISATIECOMMISSIE  
Hans Büsgen 

Samenstelling en zittingsduur 

- In april 2023 is afscheid genomen van Ronald 

van de Vondervoort 

- Hans Büsgen en Corné Claassen zijn 

respectievelijk in mei en augustus 2023 lid 

geworden van de commissie 

- De samenstelling en zittingsduur van de 

commissie is in 2023 als volgt: 

 

Corné Claassen 

Hans Büsgen 

Jac van Heerebeek (bestuursafgevaardigde) 

Jan Manders 

Nellie van Beers 

Nicky van Vroenhoven 

Wally van Mierlo 

 

Clubkampioenschap Cross 12 maart 2023 

- Op 12 maart 2023 is het Clubkampioenschap 

Cross georganiseerd, de eerste volwaardige 

sinds 2019.  

- In 2020 ging het Clubkampioenschap niet door 

vanwege de coronapandemie. En in 2021 en 

2022 is het Clubkampioenschap om dezelfde 

reden alleen gehouden voor de jeugd. 

- Op 12 maart 2023 hebben 51 leden 

deelgenomen aan het clubkampioenschap, 

verdeeld over de verschillende 

(leeftijds)categorieën: 

 
Rondje Kemmer 

Het Rondje Kemmer, of is het het rondje Kommer en 

Kwel? In 2019 is het Rondje Kemmer vanwege het 

zeer warme weer ingekort tot 3 ronden. In 2020 is er 

sprake van wederom een ingekort parcours. Nu als 

gevolg van werkzaamheden op het atletiekveld. De 

Brug tot Brugloop (in plaats van het Rondje Kemmer) 

is in 2022 wél een succes. Maar het is een hele 

uitdaging om voor de deelnemers een veilig parcours 

uit te zetten én te garanderen. Uit oogpunt van 

veiligheid krijgt de Brug tot Brugloop dan ook géén 

vervolg in 2023 en plannen we een Rondje Kemmer. 

En in 2023 was het te warme weer spelbreker en 

heeft het Rondje Kemmer geen doorgang gevonden. 

 

 

 

Auwjaorscross 31 december 2023 

Als onderdeel van de Kempische Cros Competitie is op 

31 december 2023 de Auwjaorscross gehouden. Ook hier 

dreigde het slechte weer spelbreker te worden. Gelukkig 

was het parcours in het Kemmer(speel)bos veilig genoeg 

voor de deelnemers. Om schade te voorkomen was het 

wel noodzakelijk om het parcours op het atletiekveld aan 

te passen.  

Het is Niek van Vroenhoeven uit Oirschot die in de 

leeftijdscategorie U9 de eerste plaats haalt. 

 

Overige activiteiten 

- De commissie is in 2023 8 keer in verschillende 

samenstellingen bijeengekomen 

- De commissie heeft in december 2023 een 

informatieavond van de gemeente Oirschot over het 

nieuwe vergunningenbeleid en veiligheid 

bijgewoond. 

- De commissie faciliteerde de organisatoren van de 

Heidetrail bij de inschrijving aan de deelnemers in 

het najaar van 2023. 

- De commissie vertegenwoordigt Atletiek Oirschot in 

het bestuur van de Kempische Cros Competitie 

(KCC) en zorgt voor de secretariële ondersteuning. 

De KCC stelt jaarlijks voor de crosscompetitie het 

reglement vast. 

- De commissie heeft in 2023 werk gemaakt van het 

documenteren van de Auwjaorscross en de interne 

organisatie ervan. De daarbij behorende 

draaiboeken zijn volledig vernieuwd en voorzien van 

de allerlaatste wet- en regelgeving. Voor de 

Auwjaorscross is een veiligheidsplan opgesteld. Er is 

een begin gemaakt om op dezelfde wijze het 

Clubkampioenschap Cross en Rondje Kemmer te 

documenteren. Het zijn geen activiteiten waardoor 

atleten nu opeens harder gaan lopen Maar ze zijn 

wel van belang om de aanwezige kennis te borgen 

zodat ook voor de toekomst wedstrijden kunnen 

worden georganiseerd. 

 

Hans Büsgen, namens de WOC 
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Overzicht aantal clubrecords vanaf 2006 
jaar: 06 07 08 09 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 

                   

Totaal 76 12 28 4 42 30 25 35 29 16 16 23 35 42 8 14 49 56 

Volwassenen 43 10 29 3 42 30 17 31 28 16 14 22 15 41 6 12 22 31 

Jeugdleden 33 2 3 1 0 0 8 4 1 0 2 1 20 1 2 2 27 25 

                   

Loopnummers 63 6 28 3 33 23 22 19 19 13 11 13 18 18 3 7 37 36 

Technische nrs 13 6 4 1 9 7 3 16 10 3 5 10 17 24 5 7 12 20 

                   

Baanatletiek - - - - - - - 16 22 6 6 19 11 27 8 10 15 29 

Indoor - - - - - - - 8 2 7 4 1 20 14 0 1 29 25 

Wegwedstrijden - - - - - - - 11 5 3 6 3 4 1 0 3 5 2 

Beheer en taken 

De beheerder clubrecords houdt de gevestigde 

clubrecords bij, toetst nieuwe clubrecords aan het 

reglement en - als er geen strijdigheden met het 

reglement zijn - erkent de nieuwe clubrecords. De 

clubrecords worden aangepast en gepubliceerd op 

de website. Tot slot behoort tot zijn taken het maken 

van een jaarverslag en het bijhouden van statistieken 

met betrekking tot de clubrecords. 

 

Publicatie clubrecords 

Een overzicht van alle clubrecords staat, per 

categorie gerangschikt, op de website 

www.atletiekoirschot.nl. Ook het Reglement 

Clubrecords is op de website te downloaden. Indien 

gewenst kan eenieder zich wenden tot de beheerder 

clubrecords (chr_vd_ven@hotmail.com) en een kopie 

van de recordlijsten opvragen.  

 

Ranglijsten aller tijden: het bloed, zweet en 

tranen project 

Eind 2014 is de beheerder clubrecords een ‘bloed, 

zweet en tranen kostend‘ project begonnen, namelijk 

het samenstellen van allertijden ranglijsten. Dit 

betekent dat ruim 30 jaar clubgeschiedenis moet 

worden doorgespit. Geen simpele taak! Voornamelijk 

uit nieuwsgierigheid geboren, maar anderzijds ook 

vanwege een andere reden is dit project opgestart. 

De beheerder clubrecords signaleerde dat sommige 

records dusdanig scherp staan dat er (al een flinke 

tijd) niemand in de buurt komt.  

 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  

 
 

 

 

BEHEERDER CLUBRECORDS  
René van de Ven  

 

Om het toch interessant te houden voor leden om vol 

voor een mooie prestatie te gaan is het interessant om 

behalve de jacht op een Persoonlijk Record ook te 

kunnen gaan voor een plaatsje hoger op de allertijden 

ranglijst.  

 

Dit intensieve project is niet op korte termijn afgerond. In 

2015 zijn van de eerste jaren (oprichting tot en met 

1993) ranglijsten gepubliceerd (zie 

www.atletiekoirschot.nl > Algemene info > Ranglijsten 

aller tijden). In 2016 en 2017 zijn 6 jaargangen meer 

doorgespit (t/m 1999), maar door de gigantische 

wedstrijddeelname in de topjaren 2000-2005 (ook qua 

ledenaantal niet verrassend de topjaren) kostte de 

accurate verwerking van die jaargangen gewoonweg 

meer tijd. Intussen zijn in de afgelopen 5 jaar ook de 

jaargangen 2000 t/m 2010 toegevoegd en zo sluipen we 

elk jaar dichter bij een actuele toplijst! Als beheerder 

clubrecords hoop ik dat deze toplijsten een extra ‘boost’ 

geven aan de leden van onze mooie vereniging! 

 

Clubrecords 2023 

De clubrecords in de grote tabel werden in 2023 

gevestigd of verbeterd. In 2022 hadden we al een 

fantastisch recordjaar met 49 verbeteringen en dat 

trokken we dit jaar door met nóg meer verbeteringen: 56. 

De meeste records werden behaald door Dylan 

Wichman (JJD/JJC, 9), Roel van de Ven (JPC/JPB, 7) 

en René van de Ven (M35, 5). 

 

 

 

 

http://www.atletiekoirschot.nl/
mailto:chr_vd_ven@hotmail.com
http://www.atletiekoirschot.nl/
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Clubrecords erkend in 2023 (BP = Beste Prestatie, [...] = mee- of tegenwind) 
Datum Naam Categ. Plaats Discipline Prestatie Opm. 

220123 Dylan Wichman JJC Apeldoorn 60m horden indoor 9.92 sec 1 

290123 René van de Ven M35 Sittard Gewichtwerpen indoor 8.77 m  

050223 Dylan Wichman JJC Sittard 60m sprint indoor 8.10 sec  

050223 Dylan Wichman JJC Sittard Verspringen indoor 4.92 m  

180323 Roel van de Ven JPC Oirschot Hoogspringen indoor 1.02 m 5 

180323 Roel van de Ven JPC Oirschot 60m sprint indoor 11.0 sec BP 

180323 Jason Wichman JPA Oirschot 60m sprint indoor 9.5 sec  

180323 Laticha van der Sloot MJC Oirschot 50m horden indoor 10.8 sec  

180323 Anouk Maus MJC Oirschot 50m sprint indoor 8.2 sec  

180323 Dylan Wichman JJC Oirschot 50m sprint indoor 7.0 sec 10 

180323 Dylan Wichman JJC Oirschot 50m horden indoor 8.6 sec  

180323 Alissa van der Sloot MJB Oirschot 50m sprint indoor 7.7 sec  

180323 René van de Ven M35 Oirschot 50m sprint indoor 7.2 sec  

180323 René van de Ven M35 Oirschot 50m horden indoor 9.8 sec  

180323 Bart Noyen M35 Oirschot Hoogspringen indoor 1.45 m 15 

180323 Ad van Zelst M75 Oirschot 50m sprint indoor 10.3 sec  

160423 Edwin van de Ven M35 Rotterdam Marathon 3:09.26 uur  

160523 Edwin van de Ven M35 Oirschot 2000m baan 7.15.5 min  

160523 Cas Habraken Msen Oirschot 2000m baan 7.28.1 min  

160523 Anne van Hersel Vsen Oirschot 2000m baan 9.10.2 min 20 

160523 Cees van Eijk M55 Oirschot 2000m baan 9.30.5 min  

160523 Martijn van Straten M40 Oirschot 2000m baan 10.14.4 min  

160523 Nellie van Beers V65 Oirschot 2000m baan 10.25.5 min  

160523 Ad van Zelst M75 Oirschot 2000m baan 10.38.0 min  

250523 Matthijs van den Heuvel Msen Someren 100m baan 12.13 sec [+3.2] 25 

040623 Bart Noyen M35 Culemborg Hoogspringen baan 1.45 m  

150623 Edwin van de Ven M35 Oirschot 1 EM baan 5.29.6 min  

150623 Leon Brands M50 Oirschot 1 EM baan 5.48.2 min  

150623 Nellie van Beers V65 Oirschot 1 EM baan 8.11.3 min  

150623 Ad van Zelst M75 Oirschot 1 EM baan 8.51.7 min 30 

250623 René van de Ven M35 Huizen Gewichtwerpen baan 8.58 m  

040723 Jason Wichman JPA Oirschot Discuswerpen 20.01 m BP 

110723 Cees van Eijk M55 Oirschot 1000m baan 4.08.9 min  

110723 Nellie van Beers V65 Oirschot 1000m baan 5.07.4 min  

170823 René van de Ven M35 Oirschot Gewichtwerpen baan 9.31 m 35 

170823 Jason Wichman JPA Oirschot Discuswerpen 26.52 m BP 

170923 Martien van de Ven M75 Oirschot Kogelstoten baan 6.05 m  

170923 Martien van de Ven M75 Oirschot Speerwerpen 16.45 m  

170923 Martien van de Ven M75 Oirschot Discuswerpen 15.05 m  

170923 Martien van de Ven M75 Oirschot 1000 m baan 4.15.7 min 40 

170923 Ad van Zelst M75 Oirschot 100 m baan 20.5 sec  

170923 Bart Noyen M35 Oirschot Hoogspringen baan 1.49 m  

170923 Rinus van Straten M65 Oirschot Kogelstoten baan 7.86 m  

071023 Aaron van der Sloot JJD Oirschot Kogelslingeren 11.76 m BP 

071023 Alissa van der Sloot MJB Oirschot Kogelslingeren 12.42 m 45 

071023 Dylan Wichman JJC Oirschot Kogelslingeren 19.66 m  

151023 Evert van Veldhuizen M55 Amsterdam Marathon 3:05:29 uur  

281023 Roel van de Ven JPC Bergen op Zoom Hoogspringen indoor 1.06 m  

191123 Roel van de Ven JPB Hoboken (B) 60m sprint indoor 11.08 sec BP 

101223 Dylan Wichman JJC Waalwijk 40m indoor 5.72 sec 50 

161223 Dylan Wichman JJC Uden 35m indoor 4.9 sec  

161223 Dylan Wichman JJC Uden Hoogspringen indoor 1.60 m = 

161223 Jason Wichman JJD Uden 35m indoor 5.7 sec = 

231223  Roel van de Ven JPB Gent (B) 60m sprint indoor 10.64 sec BP 

231223  Roel van de Ven JPB Gent (B) Verspringen indoor 3.13 m 55 

231223  Roel van de Ven JPB Gent (B) 1000m indoor 4.10.47 min  

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  
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JEUGDCOMMISSIE (JC) 
 Annemieke Hendriks 

 

Records nader verklaard 

Na de magere corona jaren leverden de afgelopen twee jaren 

weer veel verbeteringen op. In 2023 laten de 56 records zich 

verdelen tussen volwassenen en jeugd (31-25) en tussen 

loopnummers en technische nummers (36-20). Opnieuw 

leverde onze eigen indoorwedstrijd een grote bijdrage maar 

ook de andere (eigen) wedstrijden droegen stevig bij. Het 

talent is er dus gewoon, het is alleen een kwestie van 

(mee)doen! 

 

René van de Ven 

Beheerder clubrecords 
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BEHEERDER CLUBRECORDS (vervolg)  
 

Op 4 maart hebben we een gezellige avondwandeling gehad. Het was de bedoeling om van 

A naar B te komen zonder op de foto gezet te worden door de politie. Met veel verstoppen 

en onderduiken is dit de meeste groepjes goed gelukt. 

Het was een gezellige avond. 

 

Met Pasen hebben alle kinderen een snoepzak gehad. 

 

Ook dit jaar hadden we ons kamp wat aangepast. Nu het ledenaantal is teruggelopen is een 

kamplocatie te duur maar gelukkig konden we één nachtje in ons clubhuis overnachten. Het 

was supergezellig en als afsluiter hebben we een color-run gedaan. De gekleurde foto’s 

zeggen genoeg. Het leuke aan het kamp is dat alle leeftijden door elkaar zijn. Komend jaar 

gaan we het kamp op dezelfde manier doen. Gezellig 2 dagen genieten en veel lol maken. 

  

De feestdag hebben we dit jaar in een ander jasje gegoten. Iedereen heeft het in mei en juni 

al zo druk, dus deze dag hebben we na onze eigen clubkampioenschappen meerkamp 

gedaan. Eerst met alle kinderen lekker de meerkamp en daarna een springkussen en de 

frietkar. Een heel gezellige en geslaagde dag. Dit gaan we erin houden. 

 

Ook stond dit jaar het junioren uitje weer op het programma. We hebben niet zo veel 

junioren maar we zijn gezellig in Eindhoven gaan schaatsen. De junioren hebben zich goed 

vermaakt.  

 

De training waar de 2 pieten een bezoekje kwamen brengen was ook zeer geslaagd. De 

kinderen genoten van het bezoekje. En een cadeautje mag dan niet ontbreken.  

 

Annemieke Hendriks 

De training waar de 2 pieten een bezoekje kwamen brengen was ook zeer geslaagd. De 

kinderen genoten van het bezoekje. En een cadeautje mag dan niet ontbreken.  

 

Annemieke Hendriks 

 komend jaar het kamp op dezelfde manier doen. Gezellig 2 dagen genieten 

en veel lol maken. 

Dylan Wichman behaalde ook dit jaar weer de meeste 
clubrecords: 9 stuks!  
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Samenstelling 

De PR-commissie heeft de volgende samenstelling:  

Vanessa Kluijtmans, Ad van Zelst en Cees van Eijk als 

afgevaardigde van het bestuur.  

 

De volgende taken zijn verdeeld onder leden: 

Website:  Leny de Croon, René van de Ven, Ad van 

Zelst 

Twitter:   René van de Ven 

Facebook:  Desirée Vasen 

Sponsoring:  vacature 

Correspondent: Kees Smetsers  

 

Fotoreportages: Toon Erven, Luc Kenter, Hennie van Rijt en 

Ad van Zelst.  

 

Losse foto’s die door leden worden ingestuurd komen in het 

FOTOBOEK onder de titel “Van alles wat in 2023”. 

 

Technische inrichting van de website:  

Lennard van de Laar/Dualler 

 

Algemene doelstellingen van de commissie: 

- Werven van nieuwe leden 

- Naamsbekendheid van de club vergroten 

- Interne en externe activiteiten van de club communiceren 

met de leden d.m.v. nieuwsbrieven  

- Actueel houden van de website 

- Contacten onderhouden met sponsors en adverteerders  

- Werven van nieuwe sponsors 

- PR voor de clubactiviteiten in kranten, mailings, website 

en flyers 

- Werving deelnemers van buiten voor onze externe 

evenementen: Heidetrail, Triathlon, Oriëntatieloop, 

Auwjaorscross, Kapellekestrail en de Groene Woud Lente 

Trail. 
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PR-COMMISSIE  
Vanessa Kluijtmans 

Gerealiseerd in 2023: 

- Flyeractie hardloopcursus d.m.v. huis-aan-

huis verspreiding in de buurt van leden 

- De nieuwsbrief Lopend Nieuws verscheen 

in 2023 14 keer en wordt verzonden naar 

onze leden en fans. In de aanloop van onze 

grote evenementen wordt de nieuwsbrief 

ook verzonden naar ongeveer 1700 

hardlopers in de regio.  

- De website (NIEUWS en FOTOBOEK) 

hebben we actueel kunnen houden. 

- In het Weekjournaal verschenen 26 

artikelen van onze club, vaak in combinatie 

met de loopgroep Bali-Runners. Kees 

Smetsers levert een grote bijdrage door het 

schrijven van de artikelen. 

- De Rabobank Clubsupportactie heeft in 

2023 €1176,16 opgebracht.  

- De Grote Clubactie heeft dankzij de inzet 

van onze jeugdleden € 805,10 opgebracht. 

- De werving van sponsors en adverteerders 

is helaas stil komen liggen omdat Rob 

Ruijten daarmee gestopt is en er nog geen 

opvolger is. 

- De onderlinge communicatie in diverse 

groepen via Whatsapp is heel efficiënt en is 

meer onder de aandacht gebracht van de 

leden.  

- Eind 2022 bleek dat onze website niet 

toekomstbestendig is door 

veiligheidsproblemen, veroorzaakt door 

Bolt, het programma waarin de website 

gebouwd is. In augustus 2023 is gestart met 

het bouwen van een geheel nieuwe website 

in het programma Wordpress. De 

oplevering zal naar verwachting in de loop 

van februari-maart van 2024 plaatsvinden  

 

  

Aandachtspunten 2024 

- Inrichten van de nieuwe website 

- Het bevorderen van de deelname aan 

wedstrijden door onze leden. Het aantal 

deelnames is de laatste jaren nogal 

teruggelopen. 

- Leden vragen om een verslag te maken van 

een wedstrijd voor publicatie op de website. 

 
 

Bij de ontwikkeling van onze nieuwe website wordt ook ons logo 

opgefrist. Boven het oude, onder het nieuwe logo. Het wordt in de 

loop van 2024 doorgevoerd.  
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Ook in 2023 is de hardloopcursus weer 

georganiseerd. We begonnen met 24 deelnemers, 

waaronder 6 personen die al lid van onze club 

waren. Van de overige 18 zijn er 13 na de cursus 

lid geworden.  

 

Na de zomervakantie hebben Adrie Louwers en 

Johan der Kinderen een aantal trainingen 

georganiseerd speciaal voor mensen die na een 

wat langere afwezigheid, blessure of om een 

andere reden net een extra duwtje in de rug nodig 

hadden. Dit initiatief werd erg goed ontvangen. 

 

We hadden helaas weer niet voldoende trainers 

beschikbaar om een volledig trainingsprogramma 

te draaien voor de halve marathon van Eindhoven. 

Wel hebben we in die periode meerdere 

duurloopjes georganiseerd. De deelnemers 

daaraan waren enthousiast. In 2024 gaan we het 

trainingsschema aanpassen (wat minder zwaar), 

we hopen dat hierdoor wat meer mensen het 

volledige programma willen gaan volgen.  

 

Er is dus nog steeds – mede door blessures - 

behoefte aan nieuwe trainers. Enkele lopers 

hebben wel aangegeven om in geval van nood 

hun groepje te begeleiden maar verder willen zij 

zich vooralsnog niet binden. Jammer dat er niet 

meer mensen trainer willen worden. Het is leuk om 

te doen en dit kan zo blijven als we de trainingen 

kunnen verdelen. We kunnen dus echt wat nieuw 

(en jong) bloed gebruiken. 

 

Per 1 juli 2023 heeft Jan Swaans de rol van 

voorzitter overgenomen van Johan der Kinderen. 

Jan wil dit 2 jaar doen en dan het stokje weer 

overdragen.  

 

Jan Swaans, Spoordonk, 11 januari 2024 

 

 

 

 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  

 
 
 
 

RECREANTENCOMMISSIE 
Jan Swaans 

December: de Kapellekestrail werd 

voor de zevende keer gehouden 

Juni: een topdag was de jumelageviering van de gildes en 

atletiekverenigingen in Westerlo. 

 

 

 

Maart: mooi als je overdag tijd hebt en liever niet in het 

donker loopt: de woensdagmiddaggroep. 

Januari: tja, en als er dan een dik pak sneeuw ligt gaan 

we maar wandelen met de recreanten. 
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1987 Rabobank  

1988 Jumbo Supermarkt  

1990 Verspaandonk Herenmode 

1999 FT-Print 

2000 IBB Electronic Engineering 

2005  Blox & Verbeek Adviseurs 

2005  De Oirschotse Bakker 

2008 Garage BeKa 

2009 Fysionova 

2012 Vogels Groenvoorziening 

2012  Autobedrijf Verbruggen 

2013 Runnersworld Eindhoven 

2015 Arianne Huidinstituut 

 

 

 

 

 

 

Begeleiders waren Martien van Geenen, Wim 

Verhagen, Toos de Croon en Toon de Croon.  

 

In februari zijn Berti Smetsers, Cees van de Schoot 

en Wim de Croon de groep komen versterken.   

 

In de loop van het jaar heeft Martien van Geenen het 

coördinatorschap overgedragen aan Wim de Croon.   

 

Begin september zijn Martien van Geenen en Wim 

Verhagen gestopt als begeleider en wij hebben hen in 

ons clubhuis op gepaste wijze bedankt voor hun 

inzet.  

 

De groep telt nu 18 wandelleden, waarvan ongeveer 

de helft actieve leden zijn. Er wandelen vaak 

recreanten mee en er heerst een plezierige sfeer in 

de groep.  

 

Er zijn nu 5 begeleiders, meer begeleiders is zeer 

wenselijk.   

  

Wim de Croon  
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WANDELGROEP 
Wim de Croon 

Martien (boven) en Wim (onder) namen afscheid als 

begeleider van de wandelgroep. Maar ze blijven wel 

wandelen!  

SPONSORING 
Ad van Zelst 

 

2017 Fair Sports 

2017 Marieke Meeuwis Fysiotherapie 

2017 Miranda Bressers – Bressers Advies 

2018 Van den Bosch Wegenbouw 

2018 Van de Meerendonk Makelaars 

2019 Van Overbeek Sanitair 

2019 Dualler webdesign 

2019 De Groenteboer 

2021 Van Brunschot Projecten 

2021  Kemps Beheer en Management 

2023 Gasterij De Merode 

2023 Autobedrijf de Leest 

2023 Balans Podotherapie 

 

 

 

 

 

 

Onze gewaardeerde sponsors 

op volgorde van het beginjaar. 

 

Ze staan met hun logo en link 

op de homepage van onze 

website en op de dia-

presentatie in het clubhuis. 

 

We kennen hoofdsponsors, 

wedstrijdsponsors en 

adverteerders, met elk het 

bijbehorende tarief. Ook 

sponsoring in natura is mogelijk. 

 

info: 

promotie@atletiekoirschot.nl  

mailto:promotie@atletiekoirschot.nl
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De clubhuiscommissie bestaat uit de volgende 

leden: Joke Bullens, Thea de Jong, Gerda 

Manders, Dilia van Straten, Heidi van Tiel en 

Miranda Voet (voorzitter).  

 

Aan ieder lid is een koffiemaatje gekoppeld, dit zijn 

Conny van de Wal, Hannie Schilders, Jan Manders, 

Conny van de Loo, Jan Kemps en Wim de Croon. 

 

In de loop van 2023 heeft Sandra der Kinderen zich 

aangemeld als koffiemaatje. Zij wordt als reserve 

ingezet en als er extra hulp nodig is. 

 

Bestuursafgevaardigde: Leny de Croon 
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CLUBHUISCOMMISSIE 
Miranda Voet 

De clubhuiscommissie en hun maatjes hebben ook in 

2023 de catering van alle grote clubevenementen 

verzorgd, zoals de Nieuwjaarsreceptie, de Algemene 

Ledenvergadering, de Clubkampioenschappen Cross, de 

JANS-dag, de afsluiting van de hardloopcursus, de 

Clubkampioenschappen Meerkamp, het Intern Commissie 

Overleg en in december de Auwjaorscross.  

Bovendien zorgen zij elke zondag na de training voor 

koffie en thee. Het gemiddelde aantal koffiedrinkers ligt 

normaal rond de 40 mensen, maar op de zondagen 

waarbij de recreantentraining vanaf het gildeterrein start, 

is het niet druk. De meesten komen na afloop niet naar 

het clubhuis.  

 

De wekelijkse schoonmaak van het clubhuis is in handen 

van Jeanne Kemps. 

Miranda Voet-Veldhuizen 

 

Januari: de nieuwjaarskoffie werd versierd met worstebroodjes. Lekker! (Joke, Thea, Miranda, Gerda) 
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Totaal deelnemers aan onze externe evenementen (finishers) 
2) door de coronapandemie konden in 2020 en 2021 bijna geen evenementen worden georganiseerd 
3) de Auwjaorscross 2021 werd vanwege coronamaatregelen pas georganiseerd in 2022 

 2014 2015 2016 2017 2018 2019 20202 20212 2022 2023 

Oirschotse Stoelloop 240 228 203 162 154 - - - - - 

Oriëntatieloop 9 - 51 60 100 84 - - 211 - 

Groene Woud Lentetrail - - - - 300 553 - - 198 301 

Tour du ALS - - - - 63 80 - - - - 

Hardloopcursus 14 26 51 24 43 29 - - 29 34 

Triatlon Het Groene Woud - - 228 301 308 305 - - 271 320 

Heidetrail Atletiek Oirschot 130 137 161 204 220 240 - 178 200 297 

Kapellekestrail - - - 75 82 98 - 46 65 61 

Auwjaorscross 353 602 421 532 577 594 - 2653 239 353 

totaal deelnames 746 993 1115 1358 1847 1983 - 489 1213 1366 

Deelname van onze leden aan atletiekevenementen (finishers) 
Alleen evenementen met een uitslag. Door de toegenomen populariteit van trailruns en recreatielopen sinds 2020, 

waarvan geen uitslagen worden opgemaakt, is het aantal leden dat aan evenementen meedoet dus hoger dan hier 

aangegeven.    

 

Door de coronapandemie konden in 2020 en 2021 bijna geen evenementen worden georganiseerd. 

Deze tabel is van 2014 tot en met 2022 herzien en aangevuld 

 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

baanwedstrijden   84 140 200 252 109 70 189 171 

cross, trailrun, obstaclerun   186 241 330 396 60 94 176 189 

indoor   10 14 41 30 13 1 43 41 

oriëntatieloop   27 29 32 30 2 1 14 1 

triatlon, duatlon, cyclopathon   34 41 51 45 11 1 15 16 

wegwedstrijden   247 238 227 164 63 69 142 89 

totaal deelnames    589  697 880 917 258 235 561 507 

           

waarvan eigen wedstrijden:           

Indoorwedstrijden   - - - - - - 28 19 

Cyclopathon 25 21 14 17 14 14 11 - - - 

Clubkampioensch. Cross 61 79 68 64 74 87 - 36 22 51 

Oriëntatieloop 9 - 23 27 25 30 - - 14 - 

Oirschotse Stoelloop 63 59 50 54 51 - - - - - 

Clubestafette 24 60 32 38 33 20 - - 28 - 

Triathlon Het Groene Woud - - 19 25 27 26 - - 25 13 

Rondje Kemmer 65 77 34 58 48 40 38 37 - - 

Van Brug tot Brugloop - - - - - - - - 53 - 

Baanwedstrijden 38 38 34 38 77 122 37 15 94 61 

Clubkampioensch. Meerkamp 14 16 18 25 35 41 50 51 25 28 

Auwjaorscross 41 66 59 80 101 114 - - 33 48 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  
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Ad van Zelst 
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Het loopt lekker bij Atletiek Oirschot! 
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DIT DOEN WE ALLEMAAL BIJ  
ATLETIEK OIRSCHOT 
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bewegen voor ouderen 

 

 

 

 

 

bootcamp 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

wandelen 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Iedereen kan zijn draai vinden bij Atletiek Oirschot. Op onze website www.atletiekoirschot.nl staat 

alle informatie over de trainingen, onze organisatie, nieuws, uitslagen, agenda en fotoverslagen.  

We zijn een fijne club met aandacht voor elkaar. Gezelligheid en sportiviteit staan bij ons voorop.    

atletiek 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

plezier maken 

 

 

 

 

 

http://www.atletiekoirschot.nl/

